
Aan:                burgemeester R. Vreeman,  voorzitter van de Raad van de gemeente Tilburg
Van:                Paul Huijgen, raadslid SP Tilburg

Betreft: verzoek tot het houden van een interpellatie in de raad van 29.10.2007  over de locatie(s) voor “Skaeve 
Huse”

Tilburg, 12.10.2007

Geachte Heer Vreeman,

Bij deze vraag ik u aan de raad, in vergadering bijeen op maandag 29.10.2007, voor te leggen het verzoek tot het 
houden van onderstaande interpellatie.

INTERPELLATIE  LOCATIE(S)  ‘SKAEVE HUSE’

Op dinsdag 2.10.2007 heeft het College haar voorkeur uitgesproken voor de (tijdelijke/proef-) locatie 
Tatraweg/Apennijneweg voor vestiging van een woonproject “Skaeve Huse”. Daarmee voorbijgaand aan 
conclusies & aanbevelingen van een onderzoeksrapport, dat met redenen een voorkeur formuleert voor vestiging 
in De Blaak.

De bedoeling van onze interpellatie is niet een voorschot te nemen op inhoudelijke discussies die met bewoners 
en raad nog gevoerd moeten worden over deze, nu tijdelijke en later definitieve, locatie(s) en het daarover 
uitgebrachte onderzoeksrapport. 

Wij willen met deze interpellatie het mogelijk maken en garanderen, dat deze discussies op een open en niet op 
deze wijze gestuurd gevoerd kunnen worden, om daarmee en daarna een wijs besluit te kunnen nemen. 

Dat lijkt ons door de wijze waarop het College de discussie ingezet heeft onmogelijk:

U verspreidde meteen op 3.10 een bewonersbrief in Groenewoud, dus rond slechts één van de vijf genoemde en 
onderzochte locaties. U lijkt daarmee de mogelijkheid uit te sluiten dat naar aanleiding van gedachtewisselingen 
met wijkbewoners de raad(scommissie) uw locatievoorkeur niet deelt. En u bouwt vertraging in wanneer dat het 
geval is en nieuwe discussies over andere locatie(s) op soortgelijke wijze moeten worden opgestart. 

Vandaar dat wij met volgende vragen aan het College en besluiten, voorgesteld aan de Raad,  pogen het proces 
zo zuiver en helder mogelijk te krijgen, en dan ook anders in te richten. Dat is zeer wel mogelijk, aangezien 
behandeling van dit initiatiefvoorstel plaats vindt ruim voor de in de bewonersbrief van 3.10 genoemde datum, dat 
pas 21 oktober (een zondag ?!) duidelijk is wanneer dit onderwerp op de agenda komt  en ook ruim voor de 
eerstvolgende reguliere commissie Fysiek van 12.11.
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Tevens vragen we terzijde aan het College, om ook voordat de discussie start in kaart te brengen of/in hoeverre 
de aankomende nieuwe Wet op de Ruimtelijke Ordening (en de positie van art. 17 en 19 daarin) het de gemeente 
makkelijker maakt, om nu al breder te kijken/zoeken naar en beleid uit te stippelen inzake definitieve locatie(s). 
Het zou de discussie en de informatie naar de burgers duidelijker maken als er zekerheid is over de vraag: kan 
de nu te kiezen tijdelijke locatie ook de definitieve worden ? 

VRAGEN  

1. Waarom richt u het proces van informatie en “inspraak” (= inspreken in de commissie) alleen op de 
bewoners rond Tatraweg/Apennijnenweg ? 

2. Bent u het met ons eens, dat het daarmee wel zeer lastig wordt voor de Raad om inbreng en 
argumenten vanuit deze wijk op hun waarde te schatten en te honoreren ? 

3. En bent u het met ons eens, dat u vertraging schept, wanneer de Raad de argumenten uit het 
onderzoeksrapport en zienswijzen van individuele wijkbewoners rond deze locatie of hun 
wijkorganisaties volgt, deze locatie afwijst, en het proces inzake andere locatie(s) weer moet opgestart ? 

4. Is het niet met elkaar in tegenspraak, dat u onlangs twee soortgelijke probleemwijken (Kruidenbuurt, 
Stokhasselt) op slot deed voor moeilijke bewoners (met een inkomen op het niveau van een minimale 
uitkering of met een justitieel verleden), en dat u de wijk Groenewoud extra belast met huisvesting van 
deze soortgelijke groep mensen ? 

VOORSTELLEN

 Afhankelijk van de antwoorden en de in te nemen positie van het College kan besloten worden over de volgende 
voorstellen: 

1. de Raad draagt het College op de informatie en “inspraak” niet alleen te richten op de wijk rond de 
locatie van haar voorkeur, de Tatraweg/Apennijnenweg, en ook wijkbewoners rond andere onderzochte 
mogelijke locaties te informeren, over de uitkomsten van het onderzoeksrapport, over haar voorkeur en 
het traject van een integrale behandeling in raadscommissie en raad; 

2. de Raad draagt het College op met de Raad zo snel mogelijk een procedure en tijdspad 
voor verdere informatie (ook die over het RO-perspectief op langere termijn) en behandeling af te 
spreken.

Met welgemeende groet,

 

Paul Huijgen, raadslid SP.


